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PÄEVAKORD 

 

1. Hoolekogu esimehe valimine; 

2. Hoolekogu aseesimehe valimine; 

3. Hoolekogu koosolekute protokollija valimine; 

4. Lasteaia kodukord; 

5. Jooksvad küsimused. 

 

1. Hoolekogu esimehe valimine 

Hoolekogu esimeheks esitati kaks kandidaati - Andrus Mäll ja Märt Reinbusch. 

Õpetajate esindaja pakkus Märt Reinbuschi esimeheks. Andruse poolt hääletas 0 

hoolekogu liiget ja Märdi poolt hääletas 6 kandidaati ja 1 hoolekogu liige jäi 

erapooletuks. Esimeheks valiti Märt Reinbusch. 

2. Hoolekogu aseesimehe valimine 

Ühehäälselt valiti hoolekogu aseesimeheks Maris Toomessalu. 

3. Hoolekogu koosolekute protokollija valimine 

Ühehäälselt valiti protokollijaks Piret Raudsepp. 

4. Lasteaia kodukorra täienduste kinnitamine 

Kristina Ermel küsis, et kas antud viidet Riigiteatajale jäävad dokumenti (Puhja La 

kodukord) sisse. Et, kui antud viited jäävad dokumenti, siis ei saa antud dokumenti 

vormistada PDF failiks. Piret Raudsepp vastas: Jah, antud viited jäävad dokumenti 

sisse.   

Pävi Märjamaa juhtis tähelepanu, et hoolekogu ei kinnita seaduse järgi lasteaia 

kodukorda vaid teeb muudatusettepanekuid. Lasteaia kodukord kinnitatakse direktori 

käskkirjaga.  

Kõik hoolekogu liikmed olid lasteaia kodukorraga nõus.  

 

5. Jooksvad küsimused 

 Küsimus Maris Toomessalult: Kas lasteaia ukse taga on ootejärjekord? 

Direktor vastas, et hetkel ei ole, kindlaid numbreid direktoril ei ole. 



 Streik toimub ja lapsed tulevad tavapäraselt lasteaeda. 

 Küsimus Andrus Mällilt: Kas oleks võimalik, et direktor uuriks välja, milline 

on plaan lasteaia juurdeehituse kohta? Kas see saaks valmis uueks 

õppeaastaks? Paluti, et direktor uuriks antud teemat vallast ja kui selle kohta 

tuleb kirjalik vastus, siis annab sellest teada hoolekogule 

 Küsimus Kristina Ermelilt: Kas ja kui palju sõid meie lasteaia lapsed kuulsat 

cana? Päivi vastas, et menüüs enne artikli ilmumist, oli seda cana 1 korral 

lastele pakutud. Päivi Märjamaa tõi välja, et allasutuse juhid oleks võinud 

teada, kui pakutakse uut toitu.  

 Küsimus Kristina Ermelilt: Kas on läbi viidud uuring, miks lihavaba päevi nii 

palju on? Kas lapsed söövad liha liiga palju? Direktor vastas, et tema ei tea 

täpselt aga Elva Teenused oskavad sellele küsimusele kindlasti vastata. 

 Küsimus Kersti Palmilt: Kas hoolekogu võiks teha Elva Teenustele ettepaneku 

toitude osas?  Jah, ettepanekuid võib alati Elva Teenustele teha. Sealsed 

töötajad käivad väga tihti koolitusel ja nad on kindlasti väga pädevad toitude 

osas (Päivi Märjamaa). 

 Tähelepanek Andrus Mällilt: Kui toimub muutus Elva Teenustes, siis tehakse 

uued hanked, mille järel tuleb laste toidurahale uus hind. Sellel tuleb hoida 

silma peal. Paljudele lapsevanemetele on hinnatõus väga raske ning kui tuleb 

veel hinnatõus, siis see on veel raskem. 

 Küsimus Andrus Mällilt: Milline on seis lasteaia ehitusauditiga? Paluti, et 

direktor uuriks vallast järele ja saadaks vastuse hoolekogule. Direktor vastas, et 

kuu aega tagasi käis üks mees, kes  kontrollis ja vaatas kõik asjad üle. Direktor 

lubas vallast antud teemat uurida ja kui vastus on olemas, siis ta annab sellest 

teada. 

 Küsimus: Milline on seis jõulukuuskedega, kes need rühmadesse toob? Kuused 

ja jõuluvana on lasteaia poolt, ainult üks rühm teeb ise rühma kuuse. 
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